
Referat af grupperådsmøde 2024 i 1. Holte gruppe 

 

Referent Simon Bach-Keldsen 

 

pkt. 1. Carsten Grønhøj vælges til dirigent uden modkandidater. Han kunne efterfølgende konstatere at 

forsamlingen var rettidigt indkaldt og dermed beslutningsdygtig. Dagsorden er godkendt. 

 

pkt. 2. Beretninger 

Beretninger for 2023 er udsendt med Hylet. Highlights blev præsenteret på mødet. 

Formandens beretning: 

Lejeaftalen med Havarthigaarden er forlænget med 15 år og lejemålet af Portnerboligen er afsluttet. Klanen 

er dermed flyttet til Hytten.  

Generelt er der færre spejdere og ledere på Klan og Tropsniveau. Til gengæld er der flere mini'er og derfor 

er der brug for mere forældre støtte til at kunne afvikle møderne. En plan for dette er sendt rundt. 

 

Gruppeleders beretning: 

Josefine stopper som Gruppeleder (bliver dog som Tropsleder) og pt. er ingen ny Gruppeleder fundet 

endnu. 

 

pkt. 3 Leder Hædring 

Emma Børsen Jakobsen. Christen Kjer-Hansen, Frederik Rode, Simon Tejl Stæhr samt Johannes Helmer 

Larsen hædres foruden Josefine, der stopper som Gruppeleder. 

 

pkt. 4 Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke modtaget forslag. 

 

pkt. 5 Udviklingsplan 2024 

Der er fokus på trivsel, fællesskab og samarbejde på tværs af grenene. Hytten fremstår i bedre stand end 

tidligere pga. "Byg og Hyg" (se pkt. 10). Forslag om "Kommunikerende" entre er rundsendt til forældre. 

 

pkt. 6 Budget/Regnskab 

 



Se udsendte regnskab. 

Der er desværre fundet fortegnsfejl i budgettet som blev vedtaget for 2023 og derfor var et forventet 

overskud på 38.000 kr reelt et underskud på 77.000 kr. 

2023 sluttede med et underskud på 36.000 kr 

Hensættelser fra juletræssalget til Troppens udlandstur og fra Roskildevagt til Klanens sommerturer blev 

fremlagt: Således har troppen 153.8979 kr og klanen har 109.477 kr 

Bestyrelsen fremlægger forslag om genopretning af økonomien budgettet for 2024 forventer et overskud 

på 50.000 kr inkl overskuddet fra juletræssalget.  

Endvidere foreslår bestyrelsen at Kontingent for 2025 sættes op således:  

2100/år for Mini, 1500/år for Klan og 600/år for Gruppehjælpere/passive medlemmer.  

Bestyrelsen foreslår også aktiviteter omkring salg af flere juletræer og gerne til plejehjem. Dette vil kræve 

mere forældre involvering til kørsel med træer.  

Kontingent forhøjelse vedtages enstemmigt. 

Regnskab og budget 2024-2025 er godkendt uden indvendinger. 

 

pkt. 7 Valg til bestyrelse 

Det indstilles, at bestyrelsen holdes på de eksisterende 15 medlemmer (efter dem som udtræder dags 

dato). Forslaget godkendes enstemmigt, og ingen andre kandidater melder sig. 

Rikke Fléron (formand), Nimrod Sofer (kasserer), Anette Helmer, Janne Rahbek, Jens Theil, Martin Olsen, 

Therese Kuhn, Chili Friedrichsen, Johannes Helmer, Kristine Stub Rønø, Josefine Rahbek, Peter Krieger, Ben 

Hargreaves, Emma Børsen, Jørgen Christensen (søkyndigt medlem) 

 

pkt. 8 Valg til Korpsråd og Divisionsråd: 

Korpsråd: Chili og Carsten valgt uden modkandidater 

Divisionsråd: Carsten Grønhøj valgt uden andre kandidater. 

 

pkt. 9. Valg af Revisor 

Rasmus Enevoldsen vælges uden modkandidater 

pt. er der ikke udpeget Suppleant 

 

pkt. 10 Byg og Hyg 

Projektet "Hyg og Byg" har været stor succes og Hytten fremstår i bedre stand end nogensinde før. 

Kommunen har været på besøg og udviser interesse for aktiviteterne. 



Det opfordres til at kigge forbi, når der arbejdes i Hytten. Skema hænger i Hytten. 

 

pkt. 11. Eventuelt 

Ingen forslag under eventuelt. 

 


